
Ouder-Amstel, 30 januari 2020

Onderwerp: Bestemmingsplan Duivendrecht

Geacht college,

In 2007 heeft de raad gesproken over de mogelijkheid van het optoppen van 
woningen de Kruidenbuurt in Duivendrecht. Destijds is door de raad besloten om 
het optoppen van woningen slechts mogelijk te maken voor de tweelaags woningen 
en nadrukkelijk niet voor de drielaags woningen. Daaraan ten grondslag lag een 
schaduwstudie over de effecten van het optoppen van deze woningen. De studie 
gaf een negatief advies voor het optoppen van de drielaagse woningen, met name 
voor de rijen woningen die in noord-zuid richting zijn gebouwd. Deze beperking van 
het optoppen is destijds opgenomen in de toelichting van het bestemmingsplan 
2007. 

In het bestemmingsplan 2013 is deze beperking echter weer uit de toelichting 
verdwenen. De gemeente laat in een mailwisseling met een inwoner het volgende 
weten: “In bestemmingsplan 2013 is het optoppen (…) wederom mogelijk 
gemaakt”. In de stukken en in de bespreking in zowel commissie als raad destijds is 
dit echter niet vermeld of aan de orde geweest. Het bestemmingsplan 2013 is 
nadrukkelijk conserverend, waarbij wordt gesteld dat met name de bestaande 
situatie is vastgelegd en dat geen nieuwe ontwikkelingen zijn meegenomen die 
rechtstreeks mogelijk worden gemaakt. Het lijkt ons eerder een omissie dat het uit 
de toelichting is verdwenen dan gericht beleid.
Onze vragen zijn:

1. Waarom de mogelijkheid van het optoppen van een drielaagse woning 
wederom mogelijk is gemaakt zonder dat de raad daarover is geïnformeerd 
(het uitgangspunt van een conserverend bestemmingsplan is dat er geen 
wijzigingen zijn, tenzij aangegeven). 

2. Ook willen wij graag uitleg waarom er voor gekozen is het optoppen 
wederom mogelijk te maken, gezien het negatieve advies over de 
schaduwwerking?

3. Wij hebben vernomen dat de inwoners die de vergunning hebben 
aangevraagd, door de gemeente zijn gevraagd om een eigen schaduwstudie 



uit te voeren. Dit lijkt ons onnodig; er ligt immers al een schaduwstudie. 
Graag vernemen wij van u waarom de eerder uitgevoerde schaduwstudie niet 
langer voldoet?

Dit college wil graag dat inwoners hun woningen verduurzamen en stimuleert 
(middels inwonersbijeenkomsten) om te investeren in zonnepanelen. Daar staat de 
PvdA volledig achter. 

Bij een dakopbouw, met name in de woningrijen die in noord-zuid ligging zijn 
gebouwd, zal de opbrengst van zonnepanelen echter bijzonder onvoordelig 
uitpakken voor de naastliggende woningen. Met andere woorden; de investering die 
particulieren nu doen in zonnepanelen zullen dan voor niets zijn. De PvdA is van 
mening dat het college niet inwoners moet stimuleren een investering te doen en 
tevens vergunningen moet afgeven die deze investering teniet doen. Wij willen er 
dan ook voor pleiten om de beperking van het optoppen voor de drielaagse 
woningen in de Kruidenbuurt wederom in de toelichting van het bestemmingsplan 
op te nemen. Derhalve onze vraag:

4. Is het college bereid deze wijziging van het bestemmingsplan op te nemen 
en voor te leggen aan de raad, mede in het licht van haar eigen beleid ten 
aanzien van zonnepanelen.  

Met vriendelijke groet,

Jan Alberts
Fractie PvdA Ouder-Amstel


